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1. 

Návrh na uznesenie miestneho zastupiteľstva č. .../2018 

 Mestskej časti Bratislava – Záhorská zo dňa 20.2.2018 

 

 

Názov bodu programu: Správa o činnosti Komisie školstva, mládeže a informatizácie pri  

                                         Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Bratislava – Záhorská  

                                         Bystrica za rok 2017 

 

 

Miestne zastupiteľstvo Bratislava – Záhorská Bystrica 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

 

správu o činnosti Komisie školstva, mládeže a informatizácie pri Miestnom zastupiteľstve 

mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica za rok 2017. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Správa o činnosti 

komisie školstva, mládeže a informatizácie pri Miestnom 

zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Záhorská za rok 2017 

            

 

Členovia komisie :               Miloslav Sajan – predseda 

                                             PaedDr.Zuzana Kaliariková – podpredseda 

                                             Denisa Kiszel – tajomníčka 

                                             Ing.Ján Janata – poslanec 

                                             Mgr.Jana Krettová 

                                             Ing.Stanislav Vaňo                        

                

Náplňou práce komisie je spolupráca s vedením základnej školy s materskou školou 

a školskými radami s cieľom skvalitnenia výchovno-vzdelávacieho procesu a spolupráca pri 

riešení vzniknutých problémov ZŠ s MŠ. Komisia zaujíma stanoviská k návrhom koncepcií 

v oblasti informatizácie, v oblasti využívania voľného času detí, spoluorganizuje aktivity pre 

deti ZŠ s MŠ. 

 

Počas roka 2017 sa komisia stretla na rokovaniach podľa potreby a schváleného plánu práce 

celkom 5 krát. 

01.02.- 15.03.- 21.06. - 13.09.- 11.12.2017 

 

Na prvé rokovanie komisie bol pozvaný  pán starosta Ing. Jozef Krúpa, ktorý informoval 

o otvorení novej triedy v MŠ s kapacitou detí v počte 20. Na oficiálnom otvorení novej triedy 

sa okrem vedenia školy zúčastnili zástupcovia MČ, pána farár, architekt projektu, zástupca 

rodičov a rodičia prijatých detí.   

Na zasadnutiach komisie riaditeľka školy pravidelne informovala o aktuálnom dianí v škole. 

Celoslovenské testovanie piatakov v školskom roku 2016/2017 - priemer v matematike  72,2 

% , kde celoslovenský priemer bol 62,3 % a tak isto i v slovenskom jazyku, kde naši dosiahli 

priemer 70,4 % a celoslovenský bol 63,1 %.  

V celoslovenskom testovaní žiakov deviateho ročníka dosiahli žiaci našej školy nasledovné 

výsledky : Matematika                        65,6 %      celoslovenský priemer 56,4 % 

                 Slovenský jazyk                 65,0 %      celoslovenský priemer 61,2 % 

Pekné výsledky dosiahli žiaci aj v okresnom kole matematickej olympiády – tri prvé miesta. 

Konštatujeme, že na našej škole máme okrem šikovných žiakov i dobrých učiteľov.  

Ďalej  komisia pravidelne prerokovávala zabezpečovanie materiálno – technického vybavenia 

školy, pomôcok, pripravovaných projektov a prebiehajúcich projektov vo výchovnom- 

vzdelávacom procese.      

Komisia vyhodnotila zápis detí do 1.roč. a MŠ, ktorý prebehol v dňoch 7-8.4.2017      

Do prvého ročníka v školskom roku 2017/2018 bolo zapísaných 79 detí v skutočnosti 

prijatých 66 a otvorili sa tri prvácke triedy. Deväť detí malo odklad. 

Do materskej školy bolo prijatých detí 52, neprijatých 65. 

 
V spolupráci s vedením ZŠ s MŠ a rodičmi bola organizovaná jarná a jesenná brigáda v areáli 

školy. Pravidelne sa kosí tráva, strihajú kríky, hrabe sa lístie, výnimočne sa sadili ruže a robila 

sa úprava stojiska na bicykle. Podávané je občerstvenie zabezpečované OZ RZ pri ZŠ s MŠ 

a pripravované zamestnancami školy. Brigády boli vyhodnotené ako veľmi prospešná pomoc 

škole . 



Členovia komisie prerokovávali pripravovanú rekonštrukciu školskej telocvične na novú 

športovú halu spôsobom celkového odstránenia starého objektu telocvične a výstavbou novej 

športovej haly. 

Počas výstavby novej športovej haly odporučila hodiny telocviku vyučovať v spoločenskej 

sále kultúrneho domu.  

Komisia sa tiež zaoberala neočakávanými haváriami, ktoré boli spôsobené starými rozvodmi 

vody, kúrenia a odporučila MČ ich riešenie odstránenia. 

 

Komisia sa zaoberala otvorením nového školského roku 2017/2018 s jeho organizáciou, 

počtom otvorených tried, počtom žiakov a detí v ZŠ s MŠ a počtom zamestnancov školy. 

Počet detí a žiakov 585  

Počet pedagogických  a odborných zamestnancov 46 

Počet nepedagogických zamestnancov 9 

Spolu celkom     55 

S nárastom počtu detí vyvstáva problém s ďalším otvorením triedy, na ktorú v danej dobe nie 

je vhodný priestor, čo je potrebné riešiť prístavbou minimálne dvoch tried. 

 

Členovia komisie prerokovali prípravu a organizáciu osláv 55 výročia otvorenia ZŠ 

s vyhodnotením vynikajúceho a dôstojného priebehu, ukončenú spoločným posedením 

pedagogického zboru, nepedagogických zamestnancov, zástupcov MČ a rodičov v školskej 

jedálni. 

 

Na ďalších zasadnutiach prerokovávala : zrušenie jednotného školského obvodu so susednou 

obcou Marianka, ktoré odporučila MZ na schválenie so zmenou znenia VZN 3/2004 . 

Dotáciu 3000 € z rozpočtu MČ, ktorá bola pridelená školskej komisii na podporu školských 

aktivít počas roka 2017 sa využila na – Oslava dňa učiteľov 

                                                                Darčeky pre učiteľov 

                                                                Oslava MDD 

                                                                Oslava 55.výročia školy 

                                                                Výchovnovzdelávacie aktivity. 

Pani riaditeľka PaedDr.Zuzana Kaliariková pravidelne predkladala komisii čerpanie 

jednotlivých položiek na schválené aktivity, prípadne komisia vykonala zmeny podľa potreby  

čerpania. Celkovo bolo vyčerpaných 2997 €. 

   

Záverom môžeme kladne zhodnotiť, že všetci členovia komisie k práci pristupovali veľmi 

zodpovedne a svojou aktivitou na rokovaniach skvalitňovali prácu celej komisie. 

Poďakovanie patrí i ostatným pracovníkom MÚ a poslancom, ktorí prispeli svojou prácou 

a pomocou k činnosti školskej komisie.     

 

 

V Bratislave 5.2.2018 

 

Spracoval predseda komisie                                                         Sajan Miloslav 

                podpredseda komisie                                          PaedDr.Zuzana Kaliariková 


